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Informativní zpráva o činnosti orgánů města v období od 24.06.2023 do 08.09.2023 
 

Rada města 
 
V daném období se rada města sešla celkem 6x. V rámci svých vyhrazených pravomocí mimo 
jiné:   
- souhlasila s užitím znaku města Děčín pro České vysoké učení technické v Praze, 

Fakultu jaderné a fyzikálně inženýrské, Děčín, v rámci propagace akce „Středoškolský 
hackathon“, 

- schválila uzavření dohody – Memoranda o spolupráci mezi Potravinovou bankou 
v Ústeckém kraji, z. s., a statutárním městem Děčín, 

- schválila změnu názvu komise rady města ze „Sociální komise“ na „Sociální a zdravotní 
komise“, a odvolala z funkce člena Sociální a zdravotní komise Bc. Doležalovou, DiS., 
Ing. Suchoňovou a Bc. Hochwalderovou a jmenovala za členy této komise pana 
Černohouse, Dis., a MUDr. Šumanovou, 

- odvolala předsedu Dopravní komise Ing. Smíška a člena Dopravní komise pana Dvořáka 
a jmenovala nového předsedu Ing. Ouzkého a člena této komise Ing. Zeiska, 

- odvolala předsedu Komise prevence kriminality pana Němečka a jmenovala nového 
předsedu této komise PhDr. Horáka, DiS., MBA a člena pana Sklenáře, 

- schválila uzavření Smlouvy o vypořádání závazků s DeCe CONSULT, s. r. o., 
- odvolala Ing. Jana Skalického z funkce Gestora Strategického plánu rozvoje města Děčín 

2021-2027, gestorem jmenovala Ing. Ondřeje Smíška a schválila nové složení členů ŘV 
SPRM 2021-27, nové složení Garantů za naplňování indikátorů SPRM 2021-27 a 
Zásobník projektů pro rok 2023, 

- schválila poskytnutí finančního příspěvku pro nezl. E.S. na rehabilitace v Centru Hájek 
Plzeň a Therapy Lokomat Lázně Teplice ve výši 20.000,00 Kč, 

- schválila výši odměn ředitelům příspěvkových organizací, jejichž postupy metodicky 
sjednocoval OŠK za rok 2022, 

- souhlasila s předloženým návrhem programu Městských slavností Děčín 2024, 
- schválila změnu Organizačního řádu statutárního města Děčín a Magistrátu města Děčín, 

a to s účinností od 01.08.2023, 
- schválila Směrnici č. 28-15 Hospodaření s prostředky Sociálního fondu statutárního města 

Děčín,  
- schválila Směrnici č. 13-13 O užívání služebních mobilních telefonních přístrojů, datových 

modemů a SIM karet, 
- schválila záměr zřízení skalní čety pro monitoring a údržbu skalních masívů 

na pozemcích statutárního města Děčín,  
- schválila aktualizaci plánu oprav a údržby majetku ve výpůjčce příspěvkových organizací 

ke dni 03.07.2023, 
- schválila odměny ředitelům příspěvkových organizací města, 
- jmenovala Mgr. Hanu Vlčkovou od 01.08.2023 na vedoucí pracovní místo ředitelky 

Základní školy Děčín XXXII, Míru 152, p. o., 
- projednala problematiku spojenou s vymáháním smluvní pokuty u zřícené opěrné zdi pod 

Zámeckou sýpkou v Děčíně a rozhodla pověřit právního zástupce města Advokátní 
kancelář Narcis Tomášek & partneři k podání dovolání a zastoupení v dovolacím řízení 
vedeném proti rozsudku Krajského soudu v Ústí nad Labem ze dne 08.06.2023, 

- projednala problematiku související s uzavřením nábřeží podél Jílovského potoka mezi ul. 
Ruská, Bezručova, Plzeňská a vymístěním parkování z důvodu havarijního stavu 
nábřežních zdí a rozhodla, že statutární město Děčín zajistí bezplatně do doby dokončení 
rekonstrukce opěrných zdí Povodím Ohře, s. p., náhradní místa pro parkování formou 
městské parkovací karty pro stání v přilehlých ulicích všem vlastníkům garáží, které jsou 
v místě uzavírky, 

- souhlasila s vysláním Ing. Jiřího Anděla, CSc., primátora města, na zahraniční pracovní 
cestu do Jonavy (Litva) v termínu 08.-10.09.2023, 
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- schválila darovací smlouvu o přijetí speciálního požárního automobilu CAS 15/MAN od 
Hasičského záchranného sboru Ústeckého kraje pro statutární město Děčín, 

- schválila nákup elektrické energie a zemního plynu pro statutární město Děčín a jeho 
příspěvkové organizace a Dopravní podnik města Děčína, a. s., pro období 01/2024-
12/2024 na Českomoravské komoditní burze Kladno za fixní cenu, 

- schválila Revizi č. 2 Standardů veřejného osvětlení statutárního města Děčín, 
- schválila realizaci zázemí pro řidiče DPmD, a. s., na koncových zastávkách Chrochvice a 

Bynov, 
- schválila nákup mobiliáře na kulturní akce města a převedení finančních prostředků 

z rezervy města, 
- schválila nákup skladového vozidla Škoda Karoq Fresh 1,5 TSI 110 kW pro potřeby 

Městské policie, 
- schválila nákup skladového vozidla Dacia Jogger Expression TCe 110 pro potřeby 

magistrátu města, 
- schválila možnost nabídky nájmu uvolněné bytové jednotky jako benefit do výběrového 

řízení na pracovní pozici „Referent územního plánování“, a to za cenu schválenou radou 
města ve výši 80 Kč/m2/měsíc + nájem za zařizovací předměty + zálohy na služby 
spojené s užíváním bytu, na dobu určitou (po dobu zkušební doby, tj. 3 měsíců) 
s možností prodloužení nájemního vztahu. 

 
 
PRIM (primátor) 
 
Kromě běžných pracovních schůzek se zúčastnil: 
- jednání s Mgr. Martinem Šimáčkem - ředitelem Odboru sociálního začleňování MMR, ve 

směru spolupráce s obyvateli se sociálním handicapem, 
- slavnostního shromáždění SVS na Zámku Sychrov ke 30. výročí založení společnosti, 

která je ve spoluvlastnictví obcí a měst, 
- zasedání Valné hromady Termo a.s. Děčín, k přijetí výkazů o hospodářských výsledcích 

za rok 2022 a o rozdělení zisku, 
- jednání s vedením společnosti Termo a.s., o perspektivách působení společnosti ve 

městě, o cenové politice a ekologizaci energetiky, 
- jednání s náčelníkem Policie ČR, o spolupráci s městem, magistrátem, městskou policií a 

příspěvkovými organizacemi na poli bezpečnosti, dopravy, prevence kriminality, 
- exkurze do Národního parku České Švýcarsko s ředitelem NP ČŠ Ing. Petrem Křížem -

návštěva míst se zákazem vstupu veřejnosti k seznámení s důvody uzavírek a 
s postupem sanačních prací a obnovy infrastruktury po loňském požáru, 

- jednání ohledně možností likvidace odpadů v regionu – magistrát Ústí n. Labem – 
sondování možností společného postupu obou měst, 

- jednání s ředitelem Nemocnice Děčín MUDr. Hanauerem - o postupu výstavby nových 
pavilonů děčínské nemocnice, o lékařské pohotovostní službě, o stabilizaci pracovních sil, 

- 3x jednání Komory Statutárních měst Svazu měst a obcí ČR – on line – o „ozdravném“ 
balíčku vlády, o návrzích na změny v RUD a novém rozdělování příjmů z hazardu, 

- jednání s hejtmanem Ústeckého kraje - o podpoře záměru města v rozvoji a dopravě, o 
pomoci kraje s vybavením jednotek dobrovolných hasičů, o podpoře sportovních, 
kulturních i turistických aktivit, včetně nabídek majetku ÚK, 

- exkurze do kompostárny v Malšovicích – k seznámení se s procesem likvidace 
biologických odpadů a recyklace vůbec, 

- pracovního oběda se starostou České Kamenice Mgr. Papajanovským – ke koordinaci 
kulturních kalendářů, k zahájení kroků k úsekovému měření rychlosti v obou městech 
směrem ke zvýšení dopravní bezpečnosti, i ke spolupráci na poli správních činností, 

- zasedání Finanční komise Rady Ústeckého kraje, 
- Svatovavřineckých hodů v Přerově na pozvání primátora partnerského města Přerov, 
- jednání s ČEZ – Ing. Zubričanovou - o koordinaci staveb vzhledem k nezbytnosti začít 

s opravou sjízdnosti Teplické ulice, 
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- jednání Rady Euroregionu Labe, o podpoře obcí formou administrace Fondu malých 
projektů, k podpoře turistických aktivit na obou stranách hranice, k přípravě dokumentů 
pro Prezidium EEL, 

- jednání Komory Statutárních měst SMO ČR – on line, k přípravě jednání Rady SMO ČR, 
- jednání s ŘSD Chomutov - ředitelem Ing. Vackem v Děčíně - informace o plánovaných 

uzavírkách silnic s vlivem na dopravu v Děčíně, 
- exkurze na skládce Orlík, 
- zasedání Prezidia Euroregionu Labe/Elbe v Děčíně – jednání česko-německého vedení 

euroregionu o spolupráci na fondu malých projektů, 
- jednání s ředitelem RYKO a.s. a předsedou představenstva HSRD Ing. Voštou. 

 
MP (městská policie): 

- zástupci městské policie se zúčastnili jednání se Střediskem městských služeb na téma 
vytvoření pracovních míst správců v domě s pečovatelskou službou v ulici 
Krásnostudenecká, kde jsou ubytováváni problémovější klienti. Náklady na platy 
zaměstnanců budou z větší části hrazeny z dotačních prostředků. Předpokládaný termín 
nástupu nových pracovníků je cca listopad 2023, 

- ve spolupráci s oddělením IT byly osloveny možní dodavatelé nového serveru pro 
kamerový systém s předpokládaným datem instalace v říjnu letošního roku. Současně s 
novým serverem bude výrazně navýšena kapacita úložného prostoru pro záznamy 
využívané zejména Policií ČR, 

- v průběhu měsíce srpna byly vyměněny další dvě zastaralé ruční radiostanice za nové 
typy Motorola R7. Postupnou výměnu ručních radiostanic dokončí městská policie 
v příštím roce,  

- ve spolupráci s orgánem sociálně právní ochrany dětí se strážníci městské policie 
zúčastnili během letních měsíců řady preventivních kontrolních akcí zaměřených na 
osoby mladší osmnácti let. Kontrolní akce budou pokračovat i v následujících týdnech. 

 
MKC (Městské centrum kultury a cestovního ruchu): 
 
- převzetí agendy kultura a sport, 
- vytvoření katalogu sportovních kroužků – Děčín sportuje, 
- vydání stolního kalendáře města, 
- organizace pravidelné středeční kulturní akce Živá Křížovka. 
 
 
Ing. Bc. Anna Lehká – náměstkyně primátora města pro sociální problematiku a životní 
prostředí: 
 
Kromě běžných pracovních schůzek jsem se zúčastnila: 
- návštěvy ředitele ASZ MMR, účelem bylo téma prostupného zaměstnávání, podpora 

bydlení – Středisko městských služeb, sídliště Boletice, 
- jednání s firmou ProSeneo – informace o záměru výstavby DZR, následná prohlídka 

objektu bývalé Chrochvické školy, 
- jednání zástupců sociálních služeb – příprava na účinnost Lex Ukrajina V., 
- komisí k výběrovým řízením, 
- jednání ke 3. ročníku Podmokelský Októbrfest, 
- jednání se zástupcem JRK – příprava marketingu pro odpadové hospodářství, 
- online jednání OSV Krajského úřadu Ústeckého kraje k Lex Ukrajina V., 
- návštěvy CSS – DZR/DS Kamenická, 
- platformy odpady/ZEVO měst ÚL, TP a DC, 
- kontrolního dne DZR Křešice, 
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- koordinačních porad – nemovitosti ve vlastnictví soukromých subjektů určených k bydlení, 
- jednání se zástupcem společnosti Termo Děčín a.s. – příprava exkurze Uherské Hradiště  
- jednání se zástupci SVS k lokalitě Bělá a místní ČOV, 
- jednání k projektu Milostivé léto III., 
- jednání vyvolané nevhodným chováním návštěvníků Aquaparku – omezující opatření, 
- schůzky s PÚ ČR ke studii odtokových poměrů v krajině – zahájení pozemkových úprav 

v k.ú. Folknáře, 
- jednání se zástupcem TS Dc ke strategii odpadového hospodářství, 
- porady CSS – problematika jednotlivých středisek centra, 
- jednání k dotační výzvě města v oblasti sociálních služeb, 
- kontrolního dne v Nemocnici Děčín, 
- exkurze pro zastupitele ve společnosti Zemní a dopravní stavby Hrdý Milan s.r.o. – 

prohlídka provozu kompostárny, 
- jednání s lokálním koordinátorem ASZ, 
- jednání s představenstvem společnosti Termo Děčín a.s. ohledně chystaných záměrů 

společnosti ve spolupráci s městem Děčín, 
- platformy Lokální partnerství – prostupné bydlení, koncepce bydlení, 
- společného jednání ASZ a nové ředitelky ZŠ Míru – nastavení spolupráce, definice 

problémů, 
- jednání k vyhodnocení dosavadních zásahů a koordinace u objektu Krásnostudenecká 

104, 
- návštěvy společnosti EVO Komořany, projednání podmínek memoranda o spolupráci, 
- online semináře MMR – Energetická chudoba, 
- prohlídky nemovitosti vhodné k pronájmu pro službu a provoz K-centra, 
- jednání se zhotovitelem DZR Křešice – fakturace, dodatek ke smlouvě, 
- jednání se zástupci Družstva Racek – podpora komunitní práce v Podmoklech, 
- jednání včetně místního šetření se zástupci OSV Krajského úřadu Ústeckého kraje ke 

dvěma nemovitostem vytipovaných k přestěhování K-centra, 
- CSS – jednání k organizačně personálním otázkám, 
- jednání s firmou Verdian – využití městských lesů jako uložiště CO2, konzultace odpadové 

legislativy a její uplatňování v praxi, 
- jednání se zástupci TS Dc – příprava prezentace a exkurze na skládce komunálního 

odpadu, 
- jednání se zástupcem EVO Komořany k připravovanému semináři pro zastupitele města, 
- exkurze pro zastupitele města na skládce komunálního odpadu Orlík IV, 
- jednání k pokračování projektu Revitalizace Podmokel – etapa D, 
- jednání FÚ – nemovitosti ve vlastnictví soukromých subjektů určených k bydlení, 
- jednání se zástupci JRK – nastavení reklamní kampaně na podporu separace odpadů a 

systému Door to door. 
 

Ing. Ondřej Smíšek – náměstek pro rozvoj města a IT 
 
V daném období se mimo jiné zúčastnil: 
- jednání s náměstkem ředitele OJ pro techniku, oblast Praha, Správa železnic, Stavební 

správa Praha západ – problematika Děčín-Východ, mimo jiné možnosti úprav 
železničních podjezdů v této oblasti, 

- jednání s ředitelem DC sportovní, p. o. – problematika propojení objektů, 
- jednání se zástupci DPmD, a.s. – děčínská karta, integrace s DÚK, 
- jednání – DI PČR – úsekové / okamžité měření rychlosti, 
- jednání s ředitelem Termo, a.s. – předpokládaný vývoj v oblasti CZT a přidružených 

projektů, 
- jednání se zastupitelem města panem D. Valkem – problematika zakázek ČVUT, 
- jednání s paní Šárkou Miškovskou – diskuse ohledně dopravy v Děčíně, především I/13, 
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- jednání – p. Janura – MPO, odbor ekonomických analýz – problematika železničního 
spojení z Děčína s využitím vodíkových technologií, 

- jednání s energetikem města ohledně projektů EPC + Fotovoltaiky, 
- jednání –Teplická ul. – možnosti havarijní opravy, revitalizace, koordinace s ČEZ, 
- jednání – Dlouhá jízda – zahájení stavby, 
- VŘ na ředitele DPmD, a. s. – člen komise, 
- jednání se zástupci firmy TEDOM – prezentace, 
- jednání se zástupci hypermarketu TESCO Děčín – možnosti využití parkoviště, 
- jednání se zastupitelem města Ing. Šefarou – Kontrolní výbor, 
- jednání – problematika zastávky MAD, Teplická ul. u Kovočasu, 
- jednání se zastupitelem Mgr. Chmelíkem – problematika rozvoje města v návaznosti 

mimo jiné na architekta, 
- jednání pracovní skupiny Smart City, 
- výtvarné soutěže Pohádková kašna Děčín – zasedání v porotě, 
- jednání – ŘSD Chomutov – ředitel Ing. Vacek – problematika I/13 a I/62 ve vztahu 

k Teplické ulici, 
- jednání se zastupitelem Ing. Asterem – I/13, 
- Exkurze – skládka Orlík, 
- jednání – „Lávka přes Labe pro pěší a cyklisty“ a Revitalizace Podmokel, etapa D – 

Teplická, 
- místního šetření – „Oprava MK a opěrných zdí koryta, které drží komunikaci v Dolním 

Žlebu“, 
- místního šetření – Lavičky na Mariánské louce, 
- místního šetření – Lávka přes Labe, 
- jednání – p. M. Horáček – nový cyklokoordinátor 
- jednání se zástupcem hypermarketu Albert, Děčín IV – možnosti využití parkoviště. 
 

 

Mgr. Martin Pošta – náměstek pro školství, kulturu a sport 
 
V daném období se mimo jiné zúčastnil: 
- jednání – závod Predator – příprava a organizace letošního ročníku, 
- Pietního aktu – Milada Horáková, 
- konkurzního řízení ZŠ Míru, výběr nového ředitele, 
- jednání Kulturní komise, hodnocení slavností a nastavení parametrů pro příští rok, 
- jednání Školské komise, 
- semináře pro zastupitele – ČVUT, 
- rozloučení a poděkování řediteli ZŠ Míru za dlouholetou spolupráci, 
- jednání – Podmokelský Októbrfest 2023 – příprava letošního ročníku,  
- jednání se zastupitelkou Mgr. Bc. Poschovou – předání agendy OŠ, 
- jednání se zástupcem sportovního oddílu p. Tylem – rozvoj sportovního areálu na Starém 

Městě, 
- jednání s provozovatelkou vinárny v Křížové ul. – součinnost při pořádání kulturních akcích 

v Křížové ulici, 
- jednání – problematika Sportovní komise, 
- jednání k projektu „Zateplení objektů a revitalizace areálu ZŠ Děčín III, Březová“, 
- předání jmenování nové paní ředitelce ZŠ Míru, 
- jednání s tajemníkem – organizační záležitosti OŠ a komisí, 
- jednání s panem Bučinou – možnost podání žádosti o dotaci na kulturní akci, 
- jednání s panem Ouzkým – problematika parkování u MŠ Malšovice, 
- jednání se zástupci Povodí Ohře a s tajemníkem v Chomutově – o klasifikaci území 

sportovního areálu na Starém Městě a havarijním stavu zdí podél Jílovského potoka,  
- jednání s ředitelem Aquaparku panem Bayerem o probíhající rekonstrukci šaten, 
- jednání s OE – dotace na kulturu a sport – nastavení parametrů pro následující rok, 
- exkurze – skládka Orlík,  
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- porady k projektům, 
- jednání na Magistrátu Chomutov s pracovníky OE – ukázka software na zpracování dotací 

a parametry dotačních titulů,  
- jednání Sportovní komise, 
- komentované prohlídky výstavy Sto - Z Ledu Ven na děčínském zámku, 
- zahájení školního roku na Základní škole a Mateřská škole Děčín IX, Na Pěšině 330, 
- jednání s organizátorem závodu Predator – zhodnocení letošního ročníku a plány do 

budoucna.  
 
 
Magistrát města 
 
OSIT (odbor strategií a informačních technologií): 
 
Oddělení veřejných zakázek 
 
PŘÍPRAVA 
 
Nadlimitní veřejné zakázky  
Dodávky 

- Dodávka a instalace fotovoltaiky (do 50 kWp) – 6 částí (dotace) 

- Dodávka a instalace fotovoltaiky (nad 50 kWp) – 6 částí (dotace) 

 
Podlimitní zakázky  
Stavební práce 
- Oprava galerie ul. Na Výšinách  
- Lávka Děčín Podmokly (dotace) 
Dodávky 
- Dopravní automobily pro JSDH (dotace) 

 
Veřejné zakázky malého rozsahu 
stavební práce 
- Rekonstrukce WC ve 2.N.P. a 3.N.P. budova A1 Mírové náměstí 1175/5, Děčín IV 
- Stavební úpravy 1.p.p. objektu RS Tolštejn, Rozhled 80, Jiřetín pod Jedlovou 
- Statické zajištění výstupní stanice výtahu na Pastýřskou stěnu a navazujícího objektu 

medvědince  
 

PROBÍHAJÍCÍ 

Podlimitní veřejné zakázky  
Stavební práce 
- Výměna svítidel veřejného osvětlení ve městě Děčín I. Etapa 
- Výměna svítidel veřejného osvětlení ve městě Děčín II. etapa 
Služby 

- Zajištění vánočních stromů a jejich zdobení 

 
Veřejné zakázky malého rozsahu  
Stavební práce 
- Objekt Přímá 397 a 398 Děčín - Boletice nad Labem, výměna instalací 
- Městský útulek Děčín, Staré město – oplocení p.p.č.945/1 
- PD - Snížení energetické náročnosti objektu DDM Děčín – Březiny 98, zateplením a 

změnou zdroje vytápění 
- Stavební úpravy společenského domu Střelnice – I. etapa – Malování + EPS 
- Školní družina Děčín II, Kamenická 1440/66 – zateplení objektu 
- Školní družina Děčín II, Kamenická 1058/48 – stavební úpravy, zateplení objektu 
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- 2/Děčín, Tyršův most, ev.č. DC-100, podepření - pravobřežní pilíř 
 
Dodávky 
- 2/Dodávka motorového silničního vozidla typu nákladní (s vestavbou pro přepravu osoby 

na invalidním vozíku) pro CSS p.o. 
- 2/Dodávka motorového silničního vozidla typu osobní pro CSS p.o. 
 

UZAVŘENA SMLOUVA 

 
Nadlimitní veřejná zakázka 
Služby 
- Restaurování Růžové zahrady a Sala terreny - Restaurování kamenných a 

kamenosochařských prvků (dotace) 
- Restaurování Růžové zahrady a Sala terreny - restaurování výmalby – před podpisem 

(dotace) 
 
Podlimitní veřejné zakázky  
Stavební práce 
- Propojení Labské a Ploučnické cyklostezky, Děčín (dotace) 
- Obnova Dlouhé jízdy, restaurování Růžové zahrady a Sala terreny – stavební práce 

(dotace) 
 
Veřejné zakázky malého rozsahu  
Stavební práce 
- Přechod pro chodce, silnice II/261 Děčín XXXI – Křešice, ul. Vítězství 
- Loubí u Děčína – odbahnění malé vodní nádrže na p.p.č. 467/1 
Dodávky 
- Pořízení licencí Microsoft 365 a Office 365 – roční předplatné 
 
 
Oddělení strategického rozvoje a řízení projektů: 
  
- město uspělo s žádostí o dotaci na druhou etapu výměny veřejného osvětlení, máme 

rezervovány finanční prostředky ve výši 10 000 000 Kč, což je maximální možná částka. 
Pro splnění podmínek a vydání konečného Rozhodnutí musíme na MPO doručit výsledek 
výběrového řízení a podepsanou smlouvu do 24.10.2023, 

- byly podány žádosti o dotace do IROP na projekt Obnova historické části Podmokel – 
etapa D, úsek I. (křižovatka Teplická x Pivovarská až k DDM) a na úsek II. (od křižovatky 
Teplická x Ruská k budově ČEZ), 

- dne 13.07.2023 byla podána žádost o dotaci na projekt „Oranžové hřiště“ - dětské hřiště 
vedle dopravního u Kamenické ul. Žádost nebyla Správní radou Nadace ČEZ podpořena, 

- dne 19.07.2023 byla podána žádost o dotaci na projekt „Dům pro krizové bydlení ul. 
Benešovská“, plánovaný termín dokončení realizace je do 31.12.2025, 

- probíhá příprava žádostí o dotace na projekty „Zateplení DDM Teplická“ a „Zateplení ZŠ 
Březová“ do OPŽP (37. výzva - Komplexní úsporné projekty na veřejných budovách), 

- v červnu 2023 Řídicí výbor Národního rozvojového programu mobility pro všechny 
doporučil záměr „Děčín, ZŠ Bezručova – bezbariérovost“ k financování. Žádost o dotaci 
na MŠMT je připravena k podání. Termín realizace je naplánovaný na léto 2024, 

- příhraniční projekt pro monitoring skal se záměrem města Děčín vybudovat skalní čety byl 
schválen v radě města dne 11.07.2023. Sestavený návrh projektu bude po podpisu všech 
zainteresovaných subjektů předložen poskytovateli dotace ke konzultaci, 

- probíhají jednání nad ročníkem Tvoříme Děčín 2024, 
- u projektu „Pohádková kašna v Děčíně“ proběhlo druhé zasedání poroty dne 24.08.2023, 

ve kterém byl vybrán vítězný návrh. Nyní probíhají přípravy na vernisáž všech návrhů, 

https://zakazky.mmdecin.cz/contract_display_6882.html
https://zakazky.mmdecin.cz/contract_display_6882.html
https://zakazky.mmdecin.cz/contract_display_6883.html
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- v termínu do 19.09.2023 bude podána žádost o dotaci na projekt „Obnova Dlouhé jízdy 
vč. Růžové zahrady a Sala Tereny“. Realizace akce probíhá od srpna 2023 do 
31.12.2025, 

- byla vyhlášena dotace z NPO na možnost financování projektu „Domov pro osoby se 
zdravotním postižením Boletice“, projektová dokumentace je upravovaná do souladu 
s dotačními podmínkami. Plán podání žádosti o dotaci jaro 2024, 

- u projektu „Domov se zvláštním režimem Křešice“ je podaná žádost o posun dokončení 
realizace do 6/2024 a změnu účelu užívání na Domov pro seniory. Probíhají konzultace 
s dotačním orgánem a jednání s realizační firmou k uzavření dalšího dodatku 
s požadavkem na navýšení počtu dní realizace, 

- byla podána žádost o dotaci na projekt „Chodníky a VO podél I/13“, 
- v červenci 2023 město obdrželo Rozhodnutí o poskytnutí dotace na projekt Modernizace 

odborných učeben v děčínských základních školách I. Nyní probíhá samotná realizace 
projektu na ZŠ Na Stráni, na ZŠ Máchovo nám. a na ZŠ Dr. M. Tyrše, 

- na začátku září 2023 město obdrželo Rozhodnutí o poskytnutí dotace na projekt 
Modernizace odborných učeben v děčínských základních školách II. Realizace je 
plánovaná na léto 2024, 

- od září 2023 je spuštěna realizace projektu „Pakt starostů a primátorů – zpracování 
Akčního plánu pro udržitelnou energii a klima“, ze kterého je hrazeno 0,5 úvazku 
energetika města, 

- žádost o dotaci na obnovu malé vodní nádrže Loubí (odbahnění) bude podána nejpozději 
do 31.10.2023,  

- v srpnu 2023 město obdrželo Rozhodnutí o poskytnutí dotace na projekt „Restaurování 
vitráže v kostele Povýšení sv. Kříže“ z Programu podpory obnovy kulturních památek 
prostřednictvím obcí s rozšířenou působností (MK ČR), realizace akce již probíhá, 

- probíhá příprava podkladů pro podání žádostí o dotace na pořízení elektromobilu pro 
magistrát a 5ti elektromobilů pro CSS. 

 
 
OE (odbor ekonomický): 
 
- poskytl součinnost při dílčím přezkoumání hospodaření města za 1. pololetí 2023 

auditorem ve dnech 14. – 16.08.2023, 
- zpracoval Výsledky hospodaření statutárního města Děčín za I. pololetí 2023, 
- v souvislosti s organizační změnou od 01.08.2023 převzal agendu dotací na úseku kultury 

a sportu,  
- zúčastnil se projednání rozboru hospodaření za I. pololetí roku 2023 s Centrem sociálních 

služeb, p. o.,  
- zpracoval rozbor o stavu a vývoji pohledávek města k 30.06.2023. 
 
 
OMH (odbor místního hospodářství): 
 
- byla z majetku města odprodána nemovitost k.ú. Prostřední Žleb – vila Waldstein, 
- byla zahájena Obnova Císařské vyhlídky na Kvádrberku, 
- byla zahájena akce Obnova historické části Podmokel – etapa C – dokončení etapy, 
- byla zahájena akce Vybudování nové kabelové přípojky vysokého napětí pro budoucí 

domov se zvl. režimem Děčín – Křešice, 
- byla zahájena akce Oprava komunikací pro pěší v ZOO Děčín - II. a III. etapa, 
- byla zahájena akce Obnova Dlouhé jízdy a restaurování Růžové zahrady a Sala terreny – 

stavební práce, 
- byla zahájena akce Zateplení objektu a modernizace sociálních zařízení MŠ Děčín XXXII, 

K. H. Borovského 336 - část A – stavební objekt SO 01 zateplení vnější obálky budovy 
mateřské školy, 
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- byla zahájena akce Zateplení objektu a modernizace sociálních zařízení MŠ Děčín XXXII, 
K. H. Borovského 336 - část B – stavební objekty SO 02, SO 03, SO 04, SO 05 
modernizace sociálního zařízení pro děti, 

- byla zahájena akce Oprava chodníku u Evropské obchodní akademie, Komenského 
náměstí, 

- byla zahájena akce Stavební úpravy v objektu Kino Sněžník – nová šatna, Podmokelská 
1070/24, Děčín IV, 

- byla zahájena akce MŠ Školní 1475/17 - dokončení výměny fasádních výplní, 
- byla zahájena akce Modernizace odborných učeben ZŠ Dr. M. Tyrše Děčín II, Vrchlického 

630/5, 
- byla zahájena akce Modernizace odborných učeben ZŠ Děčín VI, Na Stráni, 
- byla zahájena akce Modernizace odborných učeben ZŠ Děčín IV, Máchovo náměstí, 
- byla zahájena akce Výměna střešního pláště a bleskosvodné soustavy objektu ZŠ Děčín 

IV, Máchovo nám, 
- byla zahájena akce ZŠ Děčín VIII, Vojanova 178/12 - výměna fasádních výplní v pavilonu 

A,B, 

- byla zahájena akce Přechod pro chodce, silnice II/261 Děčín XXXI-Křešice, ul. Vítězství, 
- byla zahájena akce Modernizace separačních stanovišť pro sběr tříděného odpadu – 

zpracování projektové dokumentace, 
- byla zahájena akce Rekonstrukce osvětlení Sportovní hala ul. Práce 1966/17, Děčín V, 
- byla provedena Obnova fasády Sportovní hala ul. Práce 1966/17, Děčín V, 
- byla dokončena projektová dokumentace SO1 – Modernizace objektu restaurace 

Pastýřská stěna, 
- byla dokončena rekonstrukce otopné soustavy v objektu Bezručova 21, Děčín IV, 
- byla dokončena akce Oprava výběhu pro lišky v areálu ZOO Děčín, 
- byla dokončena akce Oprava fasády a izolace soklu objektu Mírové náměstí 242/4, Vila 

Tereza, k.ú. Podmokly, 
- byla dokončena akce MŠ Děčín IX, Na Pěšině 331 - stavební úpravy objektu, 
- byla dokončena akce Zateplení objektu a modernizace sociálních zařízení MŠ Děčín 

XXXII, K. H. Borovského 336 - část B – stavební objekty SO 02, SO 03, SO 04, SO 05 
modernizace sociálního zařízení pro děti, 

- byla dokončena akce Oprava terasy bytového domu Tržní, Děčín IV, 
- byla dokončena akce Obnova zeleně u fontány v jižních zahradách děčínského zámku-

treláž, 
- byla dokončena akce Oplocení MŠ Kosmonautů 178, Březiny, Děčín 27, 
- byla dokončena akce Plavecký areál-výměna oken ve věži tobogánu. 
 
 
OS (odbor školství): 
 
V rámci výkonu státní správy za pověřenou obec Děčín byly provedeny tyto činnosti: 
- v rámci výkonu státní správy za pověřenou obec Děčín byl proveden sběr dat výkazu P1-

04 o zaměstnancích a mzdových prostředcích v regionálním školství za 2. čtvrtletí roku 
2023,  

- byla zpracována a podána žádost, na základě jmenování Mgr. Hany Vlčkové, ředitelky ZŠ 
Děčín XXXII, Míru 152, příspěvková organizace, o provedení změny zápisu v rejstříku 
škol a školských zařízení, 

- ve spolupráci s 22 příspěvkovými organizacemi probíhá příprava rozpočtu,  
- byly zahájeny přípravné práce týkající se spolupráce při realizaci Veletrhu Škola Děčín 

2023. 
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Tajemník magistrátu  
 
Kromě běžných pracovních schůzek v daném období se zúčastnil: 
- jednání s ředitelem TERMO Děčín, a. s.- rozvojové záležitosti v oblasti dodávky tepla,  
- semináře pro zastupitele města na téma prováděného ČVUT – prezentace celkového 

přehledu aktivit nejen pro město Děčín, 
- slavnostního setkání se zaměstnanci magistrátu u příležitosti životních a pracovních 

jubileích, ocenění dárcovství krve, 
- výjezdní porady odborných kompetentních zaměstnanců magistrátu za účasti zástupců 

Národního parku České Švýcarsko v prostředí parku, 
- jednání na Městském úřadu Vimperk za účasti zaměstnanců magistrátu – získání 

informací a zkušeností v oblasti zavedení úsekového měření, 
- společně s primátorem města setkání se zaměstnanci magistrátu – představení 

připravovaných nových benefitů pro zaměstnance, 
- kontrolního dne: 

 rekonstrukce šaten v Kině Sněžník, 

 rekonstrukce areálu Nemocnice Děčín za účasti vedení nemocnice, realizující firmy a 
členů rady města, 

 revitalizace Podmokel – etapa C, 
- porady k projektů města – hodnocení probíhajících zadaných zakázek, příprava na 

realizaci nových zakázek, 
- jednání k úpravě rozpočtu dotčených odborů magistrátu v návaznosti na připravovanou 

reorganizaci úřadu, 
- dvoudenního pracovního setkání s auditory firmy SGS, s.r.o. na obhajobě recertifikace 

normy ISO, 
- pracovního jednání na Ministerstvu vnitra v rámci Benchmarkingové iniciativy – novelizace 

zákona o obcích, 
- jednání k zavedené reorganizaci na úseku školství – za nepřítomnou vedoucí odboru 

nastavení jednotlivých dílčích pracovních činnosti zaměstnanců odboru, 
- jednání s občany – řešení stížností ve věci rozhodnutí úředníků na úseku OSPOD, 
- výjezdního pracovního jednání se starostou a tajemníkem České Kamenice – úsekové 

měření, problematika územního plánu, 
- jednání k vybavení objektu K-Centra a příprava na jeho zprovoznění,  
- výběrových řízení na různé pracovní pozice na magistrátu, 
- zasedání Sociálního fondu Magistrátu města Děčín – příprava návrhu rozpočtu na rok 

2024, 
- společně s primátorem města slavnostního pozvání v partnerském městě Přerov – 

městské slavnosti, 
- společně s primátorem města za účasti zaměstnanců magistrátu dílčího přezkumu 

hospodaření za I. pololetí roku 2023 prováděného firmou TOPAUDITING, s.r.o. včetně 
závěrečného vyhodnocení, 

- koordinační schůzky k veřejnému osvětlení 1.-2. etapa – realizace a dotace, 
- pracovní schůzky k realizovanému projektu DZR Křešice, 
- jednání se zástupci firmy EVERESTA, s.r.o. na téma softwarové programy – 

personalistika a účetní programy, 
- jednání se zástupci odborů magistrátu – čerpání rozpočtu v oblasti staveb v letošním 

roce, 
- jednání s ředitelstvím Povodí Ohře, s.p. – problematika havarijního stavu zdi u Jílovského 

potoka a výstavba sportovní haly v ulici Ve Vilách, 
- jednání legislativní komise Předsednictva Svazu měst a obcí ČR na téma novely zákonů – 

o obcích, o ochraně oznamovatelů, o podpoře bydlení, úprava jednacích řádů komisí 
apod. 

 
 
 



Zasedání ZM - zaznamenané dotazy a náměty z řad členů zastupitelstva města  
29.06.2023 

 
 
Ing. Smíšek 
Požaduje zaslat všem zastupitelům výstupy z kontrolního výboru zastupitelstva města, které byly 
předány předsedou výboru tajemníkovi magistrátu. 
Odpověď: 
Témata, která řešil kontrolní výbor pod vedením Ing. Ondřeje Smíška (prosinec 2022 – duben 2023) a 
která jsou součástí zveřejněných zápisů na webových stránkách města č. 1 – 5: 

 
Problematika vánočních stromů: 

 pracovní skupina: Ing. Bc. Brčák, R. Dvořák, 

 na zasedání v lednu 2023 pracovní skupina předala závěry z kontroly (zápis č. 2/2023),   

 na základě zjištění pracovní skupiny byl dán podnět finančnímu výboru, aby se tím zabýval a byl 
osloven tajemník magistrátu k zodpovězení položených otázek, 

 na zasedání v únoru 2023 informoval předseda o výstupu z jednání finančního výboru (zápis č. 
3/2023), 

 na zasedání v březnu 2023 byl pozván tajemník magistrátu, který současně zaslal kontrolnímu výboru 
zprávu o vykonaném auditu a seznámil kontrolní výbor s dosavadními výsledky šetření (zápis č. 
4/2023). 

 
Úspory energií s upřesněním ZŠ Březová a Plavecká hala (propojení a fotovoltaika): 

 pracovní skupina: Ing. Smíšek, Ing. Nádvorník,  

 na zasedání v lednu 2023 pracovní skupina předala závěry z kontroly (zápis č. 2/2023), 

 bylo doporučeno radě města, aby uvolnila finanční prostředky pro investice podporující úsporu 
provozních výdajů, 

 na zasedání v únoru 2023 informoval předseda o procesu uvolnění finančních prostředků na investice 
podporující úsporu provozních výdajů (zápis č. 3/2023), 

 na zasedání v březnu 2023 Ing. Bc. Brčák navrhl prověřit, zda se doporučením rada města zabývala 
a zda uvolnila finanční prostředky. 

 
Zoologická zahrada Děčín 

 pracovní skupina: Ing. Bc. Brčák, R. Dvořák 

 na zasedání v březnu 2023 pracovní skupina podala stručné informace k problematice v ZOO, 
podrobné informace budou předány na některém z dalších zasedání (zápis č. 4/2023). 

 
Problematika zápůjčky knih Národního muzea děčínskému zámku: 

 pracovní skupina Ing. Smíšek, J. Sklenář 

 na zasedání v březnu 2023 byly podány základní informace k dané problematice (zápis č. 4/2023), 

 na zasedání v dubnu 2023 podala pracovní skupina informace k problematice zápůjčky a na zasedání 
byla přizvána ředitelka Zámku Ing. Poskočilová (zápis č. 5/2023). 

 
Problematika malých veřejných zakázek 

 na zasedání v dubnu 2023 bylo řešeno zadávání zakázek malého rozsahu – doporučení pro zlepšení 
vnitřních předpisů (zápis č. 5/2023). 

 
 

Ing. Bc. Brčák 
Požaduje zajistit posekání trávníku okolí pozemku p. č. 805/1 k. ú. Loubí a dále, aby tyto pozemky 
byly zahrnuty do plánu sečení. 
Odpověď: 
Ná základě podnětu odbor komunikací a dopravy provedl místní šetření, kde bylo zjištěno, že uvedený 
pozemek není v majetku města. O této skutečnosti byl zastupitel města informován a ten upřesnil svůj 
požadavek, že měl na mysli pozemek p. č. 391 k. ú. Podmokly.  

 
 
 



Po upřesnění požadavku: 
V současné době je na většině území města seč zastavena z důvodu velkého sucha. Na pozemku p. č. 
391 k.ú. Podmokly byla pořízena fotodokumentace v červenci letšního roku. Pozemek je hodně vyschlý a 
místy jsou hnědá místa. Seč pozemku byla naplánovaná na záček srpna letošního roku. Pokud by se 
klimatické podmínky nezměnily, bude seč ještě odložena. 

 
  

Požaduje sdělit, kde našlo město provozní úspory? 
Odpověď: 
Do kapitálové rezervy města bylo dne 27.06.2023 převedeno 7 mil. Kč původně určených na výdaje na 
elektrickou energii (veřejné osvětlení a provoz správy) z důvodu nižší ceny elektrické energie, než bylo 
uvažováno v návrhu rozpočtu na rok 2023. 

 
 
 

Ing. Kubš 
Požaduje sdělit, proč byl předložen zápis ze zasedání Osadního výboru Maxičky z ledna a 
z března 2023 až na zasedání zastupitelstva města v červnu 2023. 
Odpověď: 
Zápisy ze zasedání Osadního výboru Maxičky z ledna a března 2023 byly předloženy ke zpracování na 
oddělení organizační v závěru měsíce května. Nejbližší zasedání zastupitelstva města bylo v červnu, kam 
byly oba zápisy předloženy k projednání. 
 
 
Požaduje sdělit, v jakém stavu rozpracovanosti jsou investiční akce města a jestli je šance, že se 
alokované finanční prostředky skutečně letos použijí. Jaké jsou plány a jak je pravděpodobné, že 
skutečně dojde k využití těchto finančních prostředků.  
Odpověď: 
Níže uvedené hodnoty, zpracované na základě rozboru výsledků hospodaření k 30.06.2023. 

 
Kapitálové výdaje: 
Schválený rozpočet (k 01.01.2023) = 182.893 tis. Kč 
Upravený rozpočet (k 30.06.2023) = 287.071 tis. Kč 
Prostavěnost (k 30.06.2023) = 65.275 tis. Kč 
Očekávaná prostavěnost (k 31.12.2023) = 270.366 tis. Kč 
 
Provozní výdaje (nejedná se o investiční akce, ale uvádíme pro úplnost ty vybrané položky, které mají 
charakter oprav či tvorby projektových dokumentací): 
Schválený rozpočet (k 01.01.2023) = 100.949 tis. Kč 
Upravený rozpočet (k 30.06.2023) = 134.528 tis. Kč 
Prostavěnost (k 30.06.2023) = 24.942 tis. Kč 
Očekávaná prostavěnost (k 31.12.2023) = 119.119 tis. Kč 
 
Rozdíl hodnot mezi upraveným rozpočtem a očekávanou prostavěností je u kapitálových  
i provozních výdajů způsoben pokračováním akcí v roce 2024. 

 
 

Ing. Skalický 
Požaduje sdělit, kolik z rozpočtových opatření je vyvoláno politickým rozhodnutím, chybou nebo 
nedotažením a kolik změn bylo ryze technických, které se musí ze zákona vykonat? 
Odpověď: 
Rozpočet může být po jeho schválení změněn rozpočtovými opatřeními. Rozpočtová opatření se evidují 
podle časové posloupnosti a uskutečňují se povinně, jde-li o změny ve vztazích k jinému rozpočtu, o 
změny závazných ukazatelů vůči jiným osobám, nebo jestliže hrozí nebezpečí vzniku rozpočtového 
schodku.  
Rozpočtová opatření provedená v roce 2022 je možno rozdělit do 9 kategorií: 

 
 



 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
Komentář k tabulce: 
Změny ve vztazích k jinému rozpočtu (dotace) a změny závazných ukazatelů vůči jiným osobám 
(příspěvkovým organizacím aj.) – tato rozpočtová opatření jsou povinná, zahrnují příjem a vypořádání 
dotací i průtokových a změny ve výši příspěvku na provoz a investice PO. 
Finanční vypořádání – rozpočtová opatření, kterými se do rozpočtu běžného roku zapojil zůstatek na 
účtech minulého roku. 
Přesuny finančních prostředků mezi odbory vyplývají z organizační struktury magistrátu a závazných 
ukazatelů rozpočtu. 
Rozpočtová opatření mezi závaznými ukazateli uvnitř jedné organizační jednotky (odboru). 
Rozpočtová opatření z/do rezervy – tato rozpočtová opatření bývají vyvolána novou akcí, jejíž realizace 
byla schválena v orgánech města, popř. navýšením ceny akcí po výběrovém řízení, nutností dalších 
víceprací, řešením havárií, krizových stavů. 
Rozpočtová opatření z důvodu zapojení příjmů – přijatého pojistného plnění, přeplatků energií aj. 

 
Žádné z provedených rozpočtových opatření nebylo vyvoláno chybou nebo nedotažením. Všechna 
rozpočtová opatření jsou zveřejněna na www.mmdecin.cz v sekci Hospodaření města.  

 
 

Druh rozpočtového opatření Počet 

Dotace 82 

Přísp. organizace 22 

Finanční vypořádání 3 

Mezi odbory 50 

Mezi závaznými ukazateli 89 

Z/do rezervy 56 

Z rezervy SBF 3 

Zapojení příjmů 14 

Zapojení SF 2 

Neobsazeno 1 

CELKEM 322 

http://www.mmdecin.cz/

